
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 2. 4. 2025 – Klatovy 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

VV schvaluje 

 
130/25. Zapisovatele zápisu Ing. Ivana Trusková    - 14 hlasů pro. 

131/25. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH: 

p. Milan Klečka a p. Josef Noha     - 14 hlasů pro. 

132/25. Program jednání       - 14 hlasů pro. 

133/25. Návrh na vyznamenání      - 14 hlasů pro. 

134/25. Rozpočtová změna č. 1/2025 k 2. 4. 2025 – členské příspěvky  

sportovci – hl. spolek č. účtu 379260 ve výši 237 tisíc Kč  

na straně výdaje i příjmy      - 13 hlasů pro, 

             1 se zdržel hlasování. 

135/25. Návrh na usnesení       - 14 hlasů pro. 

 

VV bere na vědomí 

 
246/25. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček.  

247/25. Provedení vyhodnocení společného zasedání (25. 3. 2025), které provedl starosta OSH p. 

Jaroslav Šimáček. 

248/25. Vyhodnocení okresního plesu, které provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. 

249/25. Informace k čerpání rozpočtu za 1. čtvrtletí roku 2025, které přednesl předseda OKRR p. 

Václav Lašek.  

250/25. Informace z odborných rad, které přednesli vedoucí odborných rad. 

251/25. Informace k rozpočtové změně č. 1/2025 k 2. 4. 2025 – členské příspěvky  

sportovci – hl. spolek č. účtu 379260 ve výši 237 tisíc Kč na straně výdaje i příjmy se kterým  

seznámil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a diskutoval p. František Dlesk a p.  Václav Lašek. 

252/25. Příspěvky v bodě různé od starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka. 

253/25. Diskusní příspěvek p. Josefa Veitha a p. Františka Ryby.  

254/25. Diskusní příspěvek starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka k plánovaným termínům soutěžím. 

255/25. Diskusní příspěvky p. Františka Dleska, pí. Jiřiny Janečkové, pí. Ivany Truskové. 

 

Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno  

         

 

- 14 přítomných členů VV bylo pro. 

 

Účast na zasedání - 14 přítomných, 5 členů VV se omluvilo     

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

……………………………..….   ………….……………………... 

 Milan Klečka                Josef Noha 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 2. 4. 2025 



 

Z Á P I S 

 

z 20. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného 

dne 2. 4. 2025 v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Jednání zahájil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, všechny přítomné přivítal. Seznámil s programem, 

který poprosil doplnit vedoucí OKRR p. Václav Lašek o bod rozpočtové změny a po té, byl program 

všemi hlasy schválen bez připomínek. Zapisovatelem byla zvolena Ing. Ivana Trusková. Pp. Milan 

Klečka a Josef Noha byli zvoleni jako ověřovatelé zápisu. Starosta  OSH p. Jaroslav Šimáček provedl 

kontrolu plnění usnesení z posledního VV, všechny úkoly byly splněny.  

 

Dalším bodem bylo vyhodnocení společného zasedání, které proběhlo 25. 3. 2025, účast byla slušná, 

chyběly 3 okrsky. Do Měčína starosta OSH p. Jaroslav Šimáček s náměstkem starosty OSH p. 

Josefem Nohou zajeli a hodně si se zástupci okrsku popovídali, ale asi to bohužel nebylo úplně 

úspěšné. Nebylo na zasedání tolik hostů, které jsme pozvali. Diskuse nebyla problematická a bylo 

vše bez problémů vyřešeno. 

 

Dalším bodem bylo čerpání rozpočtu za 1. čtvrtletí roku 2025 a změna rozpočtové položky. Změnu 

rozpočtové položky vysvětlil a zdůvodnil vedoucí OKRR Václav Lašek. Hlavním důvodem této 

změny je vybírání členských příspěvků za sportovce, které ale budou následně zase odvedeny na 

ústředí.  Při schvalování rozpočtu nebylo jasné, o jakou částku se bude jednat. Teď už víme, že se 

bude jednat o částku 237 000 Kč, jako okres vybereme a odvedeme a aby se nám to dostalo do 

rozpočtu, je navržena rozpočtová změna č. 1/2025 k 2. 4. 2025 navýšena o částku 237 000 na straně 

příjmů i výdajů. Příjmy k 31. 3. 2025 s čl. příspěvky 1 884 678 Kč – příspěvky jsou 199 600 Kč.  

1 995 350 Kč je rozpočet na rok 2025. Výdaje jsme měli 750 903 Kč. Výhled po 1. čtvrtletí je takový 

jak se očekávalo. Důvod změny rozpočtové položky doplnil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Uvedl, 

že tuto změnu může schválit VV, ačkoliv se toto má schvalovat na společném zasedání. Pokud by to 

byl opravdu velký problém, schválí se na podzimním společném zasedání. Vysvětlil, jak se stanovuje 

rozpočet. K tomuto se vyjádřil p. František Dlesk, navrhl hlasování per rollam (oslovit e-mailem). 

Dle starosty je to opět více práce a výsledek není zaručený. Dle vedoucího OKRR p. Václava Laška 

se jedná opravdu jen o průběžnou položku. Nakonec bylo o rozpočtové změně č. 1/2025 k 2. 4. 2025 

– členské příspěvky sportovci – hl. spolek č. účtu 379260 ve výši 237 tisíc Kč na straně výdaje i 

příjmy hlasováno. Jeden člen se zdržel hlasování a 13 bylo pro.  

  

Dále starosta OSH p. Jaroslav Šimáček promluvil o přípravě soutěží. Někde jsou trochu problémy, 

někde do toho zasahují oslavy. Přednesl myšlenku, zaplatit pořadatelům nájem, není to myšleno tak, 

že si budeme vybírat nějaké super drahé areály. Bohužel chybí ochota z míst, kde by se soutěže daly 

uspořádat. Je čím dál tím větší problém tato místa sehnat. Ani sám okres nechce narušovat sbory 

zvolené termíny, ale je to v poslední době velice problematické. Ještě stále sháníme TOI TOI na 

soutěž, zatím máme jen jednu z Plánice.  

 

Z jednotlivých oborných rad – vše bylo řečeno na společném zasedání. Vedoucí ORR p. Josef Noha 

– rozhodčí budou vyrozuměni a bude se vše pomalu připravovat. Na PHL byly rozhodčí nominováni 

a pak dodávají sbory, vše je uvedeno ve Zpravodaji č. 1/2025. Ostatní vedoucí OR také neměli nic 

k doplnění oproti tomu, co uvedli na společném zasedání.  

 

V bodě různé uvedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček několik informací: 3. 4. 2025 je shromáždění 

představitelů od 16. hodin v Dobřanech – dopravu zajištuje SDH Sušice - odjezd v 15. hodin  

 

12. 4. 2025 shromáždění starostů v Přibyslavy – má starosta OSH p. Jaroslav Šimáček připravené 

nějaké dotazy. 11. 4. 2025 školení hospodářů. Zde upozornila vedoucí ORP Ivana  Trusková, zda by 



bylo možné  uskutečnit školení hospodářů sborů a okrsků – zkusit požádat alespoň o on-line verzi. 

Doplnil vedoucí OKRR p. Václav Lašek – přišel metodický pokyn e-mailem, jsou tam vzory, příští 

rok, až bude po volbách, bylo by to aktuálnější, s největší pravděpodobností budou i noví hospodáři.  

 

Od března 2025 jsou v platnosti nové členské přihlášky pro hasiče i mladé hasiče. Je přidána řádka 

státní příslušnost, ke dni přihlášení evidovat jako člena – sportovce: ANO – Ne, a změněn text o 

zpracování osobních údajů člena SH ČMS. 

Od 1. 1. 2025 se vydávají pouze platové průkazy, lze je tisknout jen s fotografií vloženou v evidenci 

členů. Stávající průkazy jsou stále platné s aktuální fotografií člena. 

Tiskárna na členské průkazy je rozjednaná, zatím můžeme tisknout průkazy jen na ústředí.  

 

Josef Veith dostal dotaz, proč neděláme obvodová kola v září. Nešlo by to u nás udělat – máme PHL 

– kdy by se dělali soutěže? – okrskové – obvodové a okresní by byla až v říjnu? – v našem případě je 

toto problematické a dá se říct neuskutečnitelné. Rozběhla se diskuse i ke zrušení vyřazovacích kol – 

nezavděčíme se každému SDH a okrsku. Náměstek starosty OSH p. František Ryba – vzpomínal, kdy 

se spojovali 2 okrsky dohromady, zkoušelo se už cokoliv, neosvědčilo se to.  

 

Vyhodnocení plesu provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, vše je uvedeno ve zpravodaji č. 

1/2025. Poděkoval všem, kteří se podíleli na zajištění plesu a tomboly. Ples dopadl dobře, jen byla 

malá účast, což ale neovlivnilo finanční výsledek, 68547,66 Kč je čistý výdělek z plesu. Hodnotil ho 

velice dobře. Poděkoval vedoucí kanceláře OSH paní Jiřině Janečkové, která zajistila veškerý servis 

kolem toho. Poděkoval těm, kteří poskytli finanční příspěvky. Doplnil i pan Antonín Zelenka, že se 

občas vrací věci do tomboly, které už v tombole byly, které putují pořád dokola, bohužel toto 

neovlivníme. Tombola byla perfektně zorganizovaná. Další bál je rozjednaný na 7. 3. 2026 nejspíš v 

Dolanech.  

 

Placení příspěvků za sportovce od pobočných spolků okresnímu sdružení – do konce března mělo být 

zaplaceno. Oslavy Sv. Floriana – Strážov – 3. 5. 2025. Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček by chtěl, 

aby byly stuhy finančně podpořeny z dotačních peněz a vyzval k účasti. Ostatní oslavy jsou ve 

Zpravodaji č. 1/2025. 

OSH eviduje žádost SDH Měčín pořádat oslavy sv. Floriána na rok 2026 – VV toto bere na vědomí.  

 

Vedoucí kanceláře OSH p. Jiřina Janečková uvedla, že jsme podali daňové přiznání a na soud jsme 

odeslali výkaz zisků a ztrát. Žádost na dotace Plzeňského kraje je schválená ve výši 749 tisíc – 

malinko ponížené. Z NSA předpokládaná dotace 40 tisíc. – dohodu jsme ještě neobdrželi. 

František Dlesk uvedl, že nájem v Horažďovicích byl 800 Kč na hodinu – bylo to na 6 hodin. 

Jako poslední bod uvedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, že bude končit volební období, měli 

bychom dělat okresní shromáždění – navrženy Hlavňovice – ideální stav. OSH podá žádost – 21. 3. 

2026 je předpokládaný termín. 

 

Byly schváleny návrhy na vyznamenání. 

Nikdo další se nehlásil do diskuse. Byl přečten a schválen návrh na usnesení. Starosta OSH p. Jaroslav 

Šimáček všem poděkoval a ukončil jednání.  

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

……………………………..….   ………….……………………... 

 Milan Klečka                        Josef Noha 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková                                                          V Klatovech 2. 4. 2025 


